
 

 

 

 

Program zasedání: 

 
1. Úvod, přivítání 
2. Schválení zápisu z minulého zasedání VV ČOV (P. Graclík) a) Potvrzení hlasování per rollam – CZE 

tým na EYOF Bakuriani 2025 
3. Informace členů VV ČOV a) Aktualizace Statutu složky ČKPD (Z. Sýkora)  

b) Aktualizace 3 členů Složky ČKPD (Z. Sýkora)  
4. Zpráva předsedy ČOV (J. Kejval)  

a) Plénum ČOV 2025 – aktuální informace + návrhy pozvánky s programem, jednacího,  
volebního řádu, návrhy na obsazení pracovních komisí (mandátová, volební, 
návrhová)  

5. ODM (F. Šuman) a) ODM 2025 (MSK) – shrnutí  
b) ODM 2026 (Praha) – stav příprav  

6. Mezinárodní agenda (R. Kumpošt) 
  a) EYOF 2029 Liberec – stav kandidatury  

b) GA EOC Frankfurt 2025 – informace z volebního Valného shromáždění  

c) IOC Session Costa Navarino 2025 – informace  
7. Ekonomika ČOV (L. Varhaník)  

a) Čerpání rozpočtu ČOV 2024 – aktuální informace  
b) 2. varianta návrhu rozpočtu ČOV 2025  

8. Sportovní agenda (M. Doktor) a) EYOF Bakuriani 2025 (leden, GEO) – informace  
9. Plán akcí na další období (P. Graclík)  
10. Různé  

a) Návrhy svazů k přijetí za členy ČOV (F. Šuman)  
b) Pověření předsedy J. Kejvala a místopředsedy L. Varhaníka k výkonu práv jediného     
     akcionáře ČO, a.s.  
 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VV ČOV Číslo/datum: 02 / 10. 03. 2025 

Místo: 
Česká národní banka 
Na Příkopě 28, 115 03 Praha 1 

Přítomni: 

J. Kejval,  Z. Haník, M. Hnilička,  R. Kumpošt, L. Varhaník, 

J. Bloudek,   P. Fousek,    P. Hulinský, M. Ježdík, N. Kučerová, H. Moučková,  K. Neumannová,  

M. Pakosta, O. Plachá, J. Pollert,  O. Svojanovský,  Z. Sýkora,  G. Waage    

Omluveni: M. Bohman, A. Kliment, P. Ryška,  Š. Strachová,  F. Šuman, 

Hosté: M. Doktor, P. Graclík, A. Károlyi  A. Kindová, J. Létal, D. Macháček, M. Popelová, B. Žehanová 

Zapsala: M. Popelová 

Ověřil: J. Kejval 



 

1. ÚVOD, PŘIVÍTÁNÍ 
J. Kejval zahájil zasedání, přivítal přítomné členy VV ČOV a hosty. 
 

2. SCHVÁLENÍ ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ VV ČOV 
J. Kejval projednal zápis ze zasedání VV ČOV 14. 01. 2025.  

USNESENÍ 

U2/1/10-03-2025 VV ČOV schvaluje zápis ze zasedání VV ČOV dne 16. 12. 2024. 

 

Potvrzení hlasování per rollam 

USNESENÍ 
U2/2/10-03-2025 VV ČOV schvaluje návrh výpravy českého týmu na EYOF Bakuriani 2025 předložený 

sportovním ředitelem ČOV Martinem Doktorem a zmocňuje předsedu ČOV Jiřího Kejvala k případným 

změnám v nominaci sportovců a členů doprovodu české výpravy po schválení nominace VV ČOV. 

3. INFORMACE ČLENŮ VV ČOV 

G. Waage informoval o svém opětovném zvolení prezidentem Evropské softballové federace.  

Z. Sýkora informoval o schválení novely zákona o podpoře sportu v PSP ČR, která umožňuje vznik 

čtvrtého rezortního centra pro handicapované sportovce. Dále předložil návrh nového znění Statutu 

Českého klubu paralympioniků a deaflympioniků a nového složení předsednictva Českého klubu 

paralympioniků a deaflympioniků. 

N. Kučerová informovala o listopadových volbách do Komise sportovců, mandát vypršel I. Burgrové a V. 

Hradilkovi, nově byli zvoleni Z. Paulová, S. Rushton a V. Přindiš. A. Sestini Hlaváčkovou, která odstoupila 

ke konci roku, nahradila ji K. Raková. 

H. Moučková informovala o únorovém zasedání Komise sportu pro všechny. Upozornila na situaci ASŠK, 

která nemá žádné financování. 

O. Svojanovský informoval o Společenském setkání olympioniků, které se uskuteční v pátek 14. 3. 2025. 

USNESENÍ 

U3/1/10-03-2025 VV ČOV schvaluje nové znění Statutu Českého klubu paralympioniků a 

deaflympioniků. 

U3/2/10-03-2025 VV ČOV schvaluje nové složení předsednictva Českého klubu paralympioniků a 

deaflympioniků. 

U3/3/10-03-2025 VV ČOV bere na vědomí nové složení Komise sportovců ČOV. 

 

4. ZPRÁVA PŘEDSEDY ČOV 

J. Kejval informoval o: 

- zasedání EOV, kterého se zúčastnili všichni kandidáti na předsedu MOV 

- jednání s NSA, konstatoval, že finanční prostředky pro letošní rok byly rozeslány 

- zrekapituloval současný stav sponzorského poolu ČOT, k již uzavřeným smlouvám s Fosfou a Billou, 

došlo k podpisu smluv s Alpine Pro, Sazkou a Toyotou Česká republika a ČEZ. S dalšími partnery 

probíhají jednání 

- dopisu, který obdržel od M. Hájka, mpř. ČUS, se kterým se následně osobně sešel, přílohou tohoto 

zápisu je materiál z VH ČUS z roku 2012 v Nymburce, který popisuje a hodnotí důvody ztráty Sazky, 

po dohodě s N. Kučerovu se J. Kejval v této věci sejde s Komisí sportovců ČOV 

Diskuse: O. Plachá, A. Károlyi, G. Waage, N. Kučerová, H. Moučková, J. Pollert 

 

 

 



 

a) High Performance Program 

Jako host se zasedání VV ČOV zúčastnil D. Macháček, manažer projektu HPP, který představil návrh 

finanční podpory jednotlivým projektům v rámci HPP na rok 2025. P. Hulinský požádal o zaslání 

abstraktů k jednotlivým projektům, aby se s nimi členové VV ČOV mohli podrobněji seznámit. 

Diskuse: J. Bloudek, P. Hulinský, L. Varhaník, J. Pollert 

USNESENÍ 

U4/1/10-03-2025 VV ČOV bere na vědomí předloženou informaci a ukládá manažerovi projektu 

D. Macháčkovi rozeslat členům VV ČOV abstrakty jednotlivých projektů. Zároveň VV ČOV 

pověřuje manažera projektu D. Macháčka a ekonomického ředitele ČOV J. Létala k dalšímu 

jednání s žadateli schválených dílčích projektů s cílem vypořádat s žadateli připomínky 

Expertního týmu a finalizovat jejich rozpočty. 

V případě, že jednotliví žadatelé nebudou schopni vyhovět připomínkám a/nebo uzpůsobit svůj 

dílčí rozpočet s navrženou finanční podporou od ČOV, jejich dílčí projekt nebude moci být 

podpořen a jím určené finanční prostředky budou následně přerozděleny ostatním schváleným 

projektům rozhodnutím VV ČOV na návrh managementu projektu HPP. 

 

b) Plénum ČOV 2025 – svolání, organizace, dokumenty 

Členové VV ČOV obdrželi návrh pozvánky s programem zasedání Pléna ČOV dne 30. 4. 2025. 

Předsedajícím Pléna bude navržen generální sekretář P. Graclík. Po diskusi bude program upraven 

následovně: bod přijetí nových členů bude zařazen na závěr programu Pléna jako bod 21, body 

Schválení Jednacího řádu a Projednání a schválení volebního řádu budou zařazeny do programu 

společně jako bod 2, bod Schválení programu bude zařazen jako bod 3. Hlasování je plánováno 

elektronickou formou. K organizaci Pléna bude svolán mimořádný VV ČOV (9. 4. 2025). J. Kejval 

vyzval členy VV ČOV k zaslání připomínek k volebnímu a jednacímu řádu ve lhůtě 7 dnů k rukám 

generálního sekretáře P. Graclíka. 

Diskuse: P. Hulinský, M. Doktor, G. Waage, R. Kumpošt, J. Bloudek, Z. Sýkora, M. Pakosta, P. 

Fousek, H. Moučková, A. Károlyi 

 

c) Návrh na přijetí nových členů ČOV 

Na základě doporučení komise neolympijských sportů J. Kejval předložil návrh na přijetí nových 

členů ČOV – Českého minigolfového svazu za člena ČOV, zařazeného jako člena složky ČKSOI, a 

České federace SURF a SUP za člena ČOV. 

  Diskuse: Z. Sýkora, J. Pollert, G. Waage, R. Kumpošt, P. Hulinský, M. Pakosta, A. Károlyi 

 

USNESENÍ 

U4/1/10-03-2025 VV ČOV doporučuje Plénu ČOV přijmout Český minigolfový svaz za člena ČOV a 

zařadit jej jako členy složky ČKSOI.  

U4/2/10-03-2025 VV ČOV doporučuje Plénu ČOV přijmout Českou federaci SURF a SUP za člena 

ČOV. 

 

5. ODM 

J. Kejval představil uplynulou ODM v Moravskoslezském kraji včetně mediálního pokrytí a 
dosahu ze strany ČOV a ČT, zmínil Akademii mladých tvůrců, vyprodané zahájení za účasti 
prezidenta republiky P. Pavla, velkou účast fanoušků, zapojení škol a měst, popsal 
financování a další organizační záležitosti akce. 

           USNESENÍ 

U5/1/10-03-2025 VV ČOV bere na vědomí předloženou informaci o ODM 2025 v MSK. 



 

U5/2/10-03-2025 VV ČOV schvaluje změnu v přihlášce hl. m. Prahy týkající se navýšení počtu 

sportovců za kraj a navýšení sportů na ODM 2026. 

 

6. MEZINÁRODNÍ AGENDA 

R. Kumpošt informoval o volební VH EOV, která proběhla na konci února ve Frankfurtu. Konstatoval, 

že v otázce pořádání EYOWF 2029 v Liberci byly splněny všechny nutné kroky s výjimkou získání 

vládní garance. VH EOV schválila přidělení pořadatelství s podmínkou, že vládní garance bude dodána 

nejpozději do konce dubna 2025. Volba předsedy MOV proběhne 21. 3. 2025. O. Plachá se stručně 

vyjádřila k projektu OCEAN. 

USNESENÍ 

U6/1/10-03-2025 VV ČOV bere na vědomí předložené informace z oblasti mezinárodní agendy. 

 

7. EKONOMIKA ČOV 

L. Varhaník předložil materiál Čerpání rozpočtu ČOV k 31. 12. 2024, hospodaření skončilo kladným 

výsledkem ve výši cca 8, 3 mil. Kč.  

L. Varhaník předložil 2. variantu návrhu rozpočtu na rok 2025. 

Diskuse: M. Pakosta, J. Létal, J. Bloudek 

USNESENÍ 

U7/1/10-03-2025 VV ČOV bere na vědomí předloženou informaci o čerpání rozpočtu ČOV k 31. 12. 

2024 a ukládá místopředsedovi ČOV pro ekonomiku a marketing předložit čerpání rozpočtu ČOV 

k 31. 12. 2024 k projednání Plénu ČOV dne 30. 4. 2025. 

U7/2/10-03-2025 VV ČOV schvaluje 2. variantu návrhu rozpočtu ČOV na rok 2025 a ukládá 

místopředsedovi ČOV pro ekonomiku a marketing předložit návrh rozpočtu ČOV na rok 2025 k 

projednání Plénu ČOV dne 30. 4. 2025. 

 

8. SPORTOVNÍ AGENDA 

M. Doktor zrekapituloval účast na EYOF 2025 v gruzínském Bakurianni, kde měla Česká republika 

spolu se Švýcary největší výpravu. Sportovci získali 7 medailí a v celkovém hodnocení se umístili na 

11. místě. 

USNESENÍ  

U8/1/10-03-2025 VV ČOV bere na vědomí přednesené informace.  

 

9. PLÁN AKCÍ NA DALŠÍ OBDOBÍ 

P. Graclík informoval o akcích plánovaných na nadcházející období. 

USNESENÍ 

U9/1/10-03-2025 VV ČOV bere na vědomí předloženou informaci o plánovaných akcích ČOV. 

 

10. RŮZNÉ 

 

a) Pověření předsedy J. Kejvala a místopředsedy L. Varhaníka k výkonu práv jediného akcionáře 
ČO, a.s.  
Z důvodu nutnosti přijmout Rozhodnutí jediného akcionáře ČO a.s. o výsledku hospodaření 

České olympijské a.s. za rok 2024 a s tím souvisejících dalších pravidelných právních jednání je 

nutné pověřit předsedu ČOV a místopředsedu pro ekonomiku ČOV k výkonu práv jediného 

akcionáře ČO a.s. k přijetí s tím souvisejících rozhodnutí zejména o schválení Výroční zprávy a 

řádné účetní závěrky ČO za rok 2024, schválení návrhu představenstva na vypořádání výsledku 



 

hospodaření ČO za rok 2024, schválení auditora a schválení založení účetních listin do Sbírky listin. 

 

b) Návrh na udělení ceny Oty Pavla 

Česká olympijská akademie navrhuje udělit v roce 2025 Cenu Oty Pavla novináři Zdeňku 
Pavlisovi. 

 
USNESENÍ  

U10/1/10-03-2025 VV ČOV pověřuje předsedu ČOV J. Kejvala a místopředsedu pro ekonomiku ČOV 

L. Varhaníka, aby zastupovali ČOV při přijetí rozhodnutí o výsledku hospodaření České olympijské, 

a.s. za rok 24. 

USNESENÍ  

U10/2/10-03-2025 VV ČOV schvaluje návrh ČOA na udělení Ceny Oty Pavla novináři Zdeňku 

Pavlisovi. 

 

Následující – mimořádné – zasedání VV ČOV se uskuteční dne 09. 04. 2025 od 14:00 hod., místo bude 

upřesněno. 

 

 

 

 

 

___________________________ 

Jiří Kejval, předseda 

 

____________________________ 

Petr Graclík, generální sekretář 

 

  

______________________ 

Monika Popelová, zapisovatelka 


